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ALFÖLDI ERDŐKÉRT EGYESÜLET 
6000 Kecskemét, Külső Szegedi út 47. 
Tel.: 30/689 7387 
honlap: www.aee.hu; e-mail: aeetitkar@freemail.hu 
Nyilvántartó: Bács-Kiskun Megyei Bíróság: Pk. . 60.148/1998/3. 
Társadalmi szervezetek nyilvántartó könyvében: 1686 

 

Közgyűlés jegyzőkönyv 
mely készült az Alföldi Erdőkért Egyesület rendes Közgyűlésén 

Helyszín: NEFAG Zrt. Karcag Apavára Vadászház  
Időpont: 2023. május 18. (csütörtök) 11:00 óra 
Jelen vannak: jelenléti ív szerint /1. sz. melléklet/ 

A Tagok hivatalos képviselőik által, illetőleg szabályszerű, teljes körű nyilatkozattételre feljogosító 
meghatalmazás alapján (a meghatalmazások a jegyzőkönyvhöz csatolva): 
- TILIA Kft. képviseletében Dr. Ódor József ügyvezető; 
- KISS FERENC ALAPÍTVÁNY AZ ERDÉSZETI OKTATÁSÉRT képviseletében Zsadányi János (mint 
meghatalmazott); 
- ÁSOTTHALMI BEDŐ ALBERT ALAPÍTVÁNY képviseletében Andrésiné Dr. Ambrus Ildikó kuratórium elnöke; 
- KEFAG Zrt. képviseletében Dr. Andrési Dániel erdőgazdálkodási és természetvédelmi osztályvezető (mint 
meghatalmazott); 
- NEFAG Zrt. képviseletében Fehér Sándor vezérigazgató; 
- DALERD Zrt. képviseletében Sütő Péter Pál (mint meghatalmazott); 
- NYÍRERDŐ Zrt. képviseletében Juhász Lajos (mint meghatalmazott); 
- GEMENC Zrt. képviseletében Fodermayer Vilmos (mint megbízott); 
- KAEG Zrt. képviseletében Németh Márk (mint meghatalmazott); 
- VADEX Zrt. képviseletében Angeli Kornél (mint meghatalmazott); 
valamint 

- Csiha Imre elnök 
- Raisz Árpád titkár 

vettek részt az ülésen.  
 
A 13 tagból 12 fő jelen volt (ebből 12 szavazatra jogosult). 

Az ülés napirendi pontjai: 

1. Egyesületi beszámoló a 2022. évi tevékenységről, és annak elfogadása. 
2. Számvizsgáló Bizottsági jelentés a 2022. évről, és annak elfogadása. 
3. A 2022. évi kettős könyvvitelt vezető egyéb szervezetek egyszerűsített beszámolójának és 

közhasznúsági valamint kiegészítő mellékletének megtárgyalása, és annak elfogadása. 
4. 2023. évi szakmai programok és a 2023. évi költségvetés megtárgyalása, és annak 

elfogadása, valamint az Egyesület szakmai szerepvállalásának iránya, elvárások, célok; 
5. A Számvizsgáló Bizottság tagjainak megbízatása lejár. Szükséges a Bizottság elnökének és két 

tagjának megválasztása. 
6. Az Informatikai Szakbizottság vezetője – Tóth Rafael – jelezte, hogy Szakbizottságot a 

jövőben nem kívánja vezetni. Napirendi feladat a Szakbizottság jövőjéről, vezetéséről 
dönteni. 

7. Pályázatok. 
8. Iratselejtezés. 
9. Tagdíj. 

http://www.aee.hu/
mailto:aeetitkar@freemail.hu
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10. Szabó Lajos felvételi kérelme (ő a „Muzsikál az Erdő” rendezvénysorozat szervezőjeként 
sokak számára ismert)  

11. Egyéb. 

CSIHA IMRE a 2023. évi rendes Közgyűlésen üdvözölte a megjelenteket, majd levezető elnöknek személyét, 
jegyzőkönyv vezetőnek pedig Raisz Árpád titkárt javasolta. A jelenlévők egyhangúlag támogatták a javaslatot. 

Elnök Úr a jelenléti ív alapján megállapította, hogy a Közgyűlés határozatképes, mivel az egyesület 13 
tagjából 12 tag (3 tag képviselője, 7 tag meghatalmazottai útján, két természetes személy személyesen), 
ebből 12 szavazatra jogosult jelen van. AEE Alapszabály III. 2. Közgyűlés: 5. bekezdése:„A Közgyűlés 
határozatképes, ha azon a szavazásra jogosultak több mint a fele jelen van.” 

Elnök úr jegyzőkönyv hitelesítőknek DR. ANDRÉSI DÁNIELT és ANDRÉSINÉ DR. AMBRUS ILDIKÓT javasolta. 

1/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 12 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megválasztották levezető elnöknek Csiha Imrét, jegyzőkönyv 
vezetőnek RAISZ ÁRPÁDOT jegyzőkönyv hitelesítőknek ANDRÉSINÉ DR. AMBRUS ILDIKÓT és DR. ANDRÉSI DÁNIELT. 

A napirendi pontok tekintetében kiegészítő javaslat Dr. Ódor József úr részéről a 2. és 3. napirendi pont 
megcserélése. 

2/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 12 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták a meghívóban meghirdetett napirendet azzal a 
módosítással, hogy a 2. és 3. napirendi pontot felcserélik. 

Ezek után áttértünk a napirendi pontok megtárgyalására. 

1. Egyesületi beszámoló a 2022. évi tevékenységről 

RAISZ ÁRPÁD (TITKÁR):  
A 2022. évi kutatói napunk volt az első, amit a Nemzeti Földügyi Központ a jogosult erdészeti szakszemélyzet 
részére meghirdetett választható kiegészítő képzésként akkreditált (akkreditációs szám: VKK-2022-00179). Az 
előadásokat követően a jogosult erdészeti szakszemélyzet egy teszt kitöltésével igazolhatta az előadások és 
poszterek tartalmának megismerését. A rendezvény összes résztvevője 140 fő volt, ebből 99 fő jogosult 
erdészeti szakszemélyként (51 fő személyesen, 48 fő online). Közülük 98 fő írt sikeres tesztet, ők tehát 
megszerezték a képzésért járó 20 kreditpontot. 
 
Hagyományainkhoz  híven ezen a rendezvényen adtuk át az Alföld Erdőkért Emlékérem kitüntetést azoknak a 
kollégáknak, akik az alföldi erdőgazdálkodás területeken kiemelkedő munkát végeztek. 
 
Az Alföldi Erdőkért Emlékéremmel 2022-ben kitüntetettek névsora: 
Csősz József – erdőgazdálkodási főmunkatárs 
Kiss Zoltán – mérnök-tanár 
Koczka Zoltán – ny. termelési vezérigazgató-helyettes 
Marozsán Zoltán – műszaki szakoktató 
Milotai Gréta – titkárságvezető 
Dr. Timkó Ágnes – vagyongazdálkodási főelőadó 
 
JUHÁSZ LAJOS : A Kutatói Nap egy ünnepnap, ezért a tesztkérdések nehézségét, bonyolultságát körültekintően 
kell meghatározni. 
 
DR. ANDRÉSI DÁNIEL : Mivel a személyesen résztvevők előre megkapták, nem mindenki tudott figyelni az 
előadásra. A Kutatói Napra való cikkírást motiválja, hogy erre külön is kapható kreditpont. 
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RAISZ ÁRPÁD További programjaink 2022-ben: 
 
- Csontos István Emlékverseny 2022. június 16-17. A versenyen 62 fő versenyző vett részt. A rendezvény 
költségét a korábbi évekhez hasonlóan a KAEG Zrt. vállalta teljes egészében. 
 
- Az Alföldi Erdőkért Egyesület Csiha Imre elnök képviseletével részt vett a Magánerdő Tulajdonosok 
Országos Szövetségének éves nagyrendezvényén (2022. október 1. Visegrád). 
 
JUHÁSZ LAJOS: Az Erdőművelési és Környezetvédelmi Szakbizottság két, terepi bemutatóval egybekötött ülést 
tartott. Az első: 2022. június 2. Fehérgyarmati Erdészet területén szálalóvágásos erdőművelési kezeléseket 
mutattak be. A nagy távolság miatt kis létszámmal zajlott a találkozó. 
   2022. október 12. Földesen az ERTI kutatóival agrárerdészeti kísérleteket tekintettünk meg. Ez utóbbi az 
Alföldi Erdőkért Egyesület Erdőművelési és Környezetvédelmi Szakbizottsága, valamint a Magyar 
Tudományos Akadémia Debreceni Területi Bizottsága – Agrártudományi Szakbizottság, Erdészeti, 
Természetvédelmi és Vadgazdálkodási Munkabizottság összevont ülése volt egyben, melyről Erdészeti 
Lapokban beszámoló jelent meg. 
 
Kéri a kollégákat, hogy nagyobb aktivitással vegyenek részt a szakbizottsági üléseken - tekintetbe véve, hogy 
szakmailag különleges témák szoktak szerepelni. Másik kérés, hogy a tagok teherviselése legyen arányos, 
minden erdőgazdaság biztosítson helyszínt az elkövetkező években, bemutatva valamilyen helyi szakmai 
érdekességet! 
 
NÉMETH MÁRK: 2020 óta aktív tagja a Kereskedelmi Szakbizottságnak. Az idei évben Vízhányó László sajnálatos 
módon távozott közülünk.  
Az elmúlt éven a szakbizottság négy munkaértekezletet tartott az év során (Pazsag, Karcag, Göbös-major - 
Kapuvár, Derekegyháza), melyeken a tagvállalatok képviselői voltak jelen. 
 
Németh Márk elkötelezett abban, hogy tovább vigye a Bizottság munkáját. Idénre négy bizottsági ülés van 
betervezve (Eger, NEFAG – ezek megvalósultak, a hátralévők: Gemenc, KAEG. A Bizottság munkájában 
újabban részt vesz az Északerdő Zrt. is). 
 

3/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 12 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták az egyesület szakmai beszámolóját. 

2. A 2022. évi kettős könyvvitelt vezető egyéb szervezetek egyszerűsített 
beszámolójának és közhasznúsági valamint kiegészítő mellékletének megtárgyalása, 
és annak elfogadása. 

RAISZ ÁRPÁD: 

Évek óta kiegyensúlyozottan működünk. A bevételeink, kiadásaink arányban vannak a teherbíró 
képességünkkel. A tagdíjbevételeken felül pályázati forrásból, támogatásból biztosítottuk a működésünket-
programjainkat.  

A 2022. évet pénzügyileg pozitív eredménnyel (+108 eFt) zártuk, a pályázataink sikeresek voltak.  

Vállalkozási tevékenységet nem végzett az egyesület. (további adatok a kettős könyvvitelt vezető egyéb 
szervezetek egyszerűsített beszámolójában és közhasznúsági valamint kiegészítő mellékletében találhatóak, 
melyet a Közgyűlés részére korábban megküldtünk) 

3. A számvizsgáló Bizottság Jelentése, és annak megtárgyalása 
DR. ÓDOR JÓZSEF (SZÁMVIZSGÁLÓ BIZOTTSÁG ELNÖKE): A Számvizsgáló Bizottság a közgyűlést megelőzően tartotta 
meg ülését. A 2022. évet lezáró Egyszerűsített beszámolót, a Közhasznúsági mellékletet és a kapcsolódó 
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dokumentumokat érintő vizsgálatot a Számvizsgáló Bizottság elnöke és Andrésiné Dr. Ambrus Ildikó 
végezték. Helyszín: NEFAG Zrt. Karcag Apavára Vadászház 2023.05.18.10:00. 
A vizsgálat az alábbiakra terjedt ki: 
- Bankszámlakivonatok meglétének ellenőrzése, sorszám folytonosságának ellenőrzése 
- Banki tételek lekönyvelésének ellenőrzése (szúrópróbaszerűen) 
- Bejövő számlák tételes vizsgálata 
- Nagy összegű kifizetések tételes ellenőrzése 
- Kis összegű kifizetések és könyvelésük ellenőrzése (szúrópróbaszerűen) 
- Kimenő számlák ellenőrzése 
- Pénztárbizonylatok meglétének ellenőrzése, sorszám folytonosságának ellenőrzése 
- Naplófőkönyv vizsgálata 
- A 2022. évet lezáró Egyszerűsített beszámoló és Kiegészítő melléklet vizsgálata 
- A Közhasznúsági melléklet vizsgálata. 
Megállapítások: A Számvizsgáló Bizottság az Egyesület könyvelését a számviteli törvény előírásainak 
megfelelőnek találta. Az Egyszerűsített beszámolót az analitikus nyilvántartások alátámasztják. A 
Közhasznúsági mellékletben foglaltak és a könyvelési adatok között eltérést nem állapítottunk meg.  

Határozat: A Számvizsgáló Bizottság az ALFÖLDI ERDŐKÉRT EGYESÜLET 2022-ös üzleti évét lezáró 
Egyszerűsített beszámolóját és a Közhasznúsági mellékletet a 4152 eFt mérleg főösszeggel és 108 eFt 
tárgyévi alaptevékenységből származó eredménnyel az Egyesület Közgyűlése felé elfogadásra javasolja. 

4/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 12 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták a Számvizsgáló Bizottság 2022. évről szóló 
jelentését, és elfogadták az Alföldi Erdőkért Egyesület 2022. évi egyszerűsített beszámolóját és közhasznúsági 
valamint kiegészítő mellékletét. 

4. 2023. évi szakmai programok és a 2023. évi költségvetés megtárgyalása, és annak 
elfogadása, valamint az Egyesület szakmai szerepvállalásának iránya, elvárások, célok; 
 
JUHÁSZ LAJOS: Az idén, május 4-én megtartott, pusztavacsi szakmai nap ütközött az Akác Konferenciával, ez 
egy sajnálatos véletlen. Igyekszünk a jövőben ezt elkerülni. 
 
A következő program június 7-én Sándorfalván lesz. A téma egy gyomirtási vegyszerkísérlet fenyő 
felújításokban. Sándorfalván lesz a találkozó és Ásotthalmon ér véget a program. 
 
FODERMAYER VILMOS: 2024-ben a Gemenc Zrt. szívesen biztosít programot az Erdőművelési és 
Környezetvédelmi Szakbizottság részére. 
 
ANDRÉSINÉ DR. AMBRUS ILDIKÓ: A pusztavacsi szakmai nap nagyon hasznos volt a diákok számára. Az ideális 
időszak március, április. A június eleje is jó időszak, de előre egyeztetni kell az érettségi és szakmai vizsgák 
stb. miatt. 
 
CSIHA IMRE: Meg kellene szólítani az ipart, hogy mit tud kezdeni azzal a nagy mennyiségű fehér nyárral, ami 
majd rendelkezésre fog állni a mostani telepítési erély, és állományátalakítások figyelembevételével. A 
Natura 2000 területeken nem lehet majd a mikroszaporított akácot felújítani. Egyéb természetvédelmi 
igények miatt is egyre több lesz a fehér nyár erdő, következésképpen a fehér nyár alapanyag. A Kutatói 
Napon ezzel a témával is foglalkozni kell kiemelten, ezért faiparos előadást fog szervezni ebben a 
témakörben. 
 
FODERMAYER VILMOS: A Gemenc Zrt.-nél drasztikus fafajeltolódás várható, melynek főbb okai többek között: 

- kőris hajtáspusztulás 
- tölgy csipkéspoloska miatti tölgy szaporítóanyag hiány, 
- a nemesnyárat érintő természetvédelmi korlátozások. 
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Tehát valóban, a jövőben a fehér nyár faanyag dömping várható. 

A kutatói nap időpontja: 

5/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 12 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták az Alföldi Erdőkért Egyesület Kutatói Napjának 
időpontjául november 9-et, és helyszínnek Lakiteleki Népfőiskolát, amennyiben a Lakiteleki Népfőiskola a 
megadott időpontban fogadni tudja a rendezvényt. A szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 12 
igen szavazattal ellenszavazat nélkül elfogadták, hogy a Kutatói Nap két fő vezértémájaként az alábbiakat 
határozzák meg: 

- A szürke nyár területnöveléséből fakadó kihívások az erdőgazdálkodás és a fafeldolgozás területén 

- Klímaváltozás erdészeti vonatkozásai az alföldi termőhelyeken. 

6/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 12 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták, hogy a 2023-ik évi Kutatói Napon is legyen 
lehetősége a jogosult erdészeti szakszemélyzetnek kreditpontot szerezni, de az esetleges teszt legyen 
praktikusabb, a gyakorlati szakemberekhez közelebb álló. 

FEHÉR SÁNDOR: az Agrárminisztériumi pályázat konkrét eredményének ismeretében kell pontosítani a Kutatói 
Nap költségvetését. 

7/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 12 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták a költségvetést azzal, hogy a költségeket a 
mindenkori  forrásoldalhoz kell igazítani, azt ne lépjék túl.  

CSIHA IMRE ELNÖK: a Kutatói Nappal kapcsolatos reprezentációs költségeket úgy lehet a megfelelő korlátok 
közé szorítani, ha a nem tagi résztvevők az online térben követik az előadásokat. 

8/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 12 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták, hogy a Kutatói Napon történő személyes 
részvételt az egyesület a tagi résztvevők, előadók és meghívottak számára biztosítsa. A többi résztvevő 
számára az egyesület online módon biztosítja a részvétel lehetőségét, illetve a honlapon közzétett Kiadványon 
keresztül érhetőek el a szakmai közönség számára korlátozás nélkül az előadások és poszterek anyagai. 

5. A Számvizsgáló Bizottság tagjainak megbízatása lejár. Szükséges a Bizottság 
elnökének és két tagjának megválasztása. 
 
RAISZ ÁRPÁD: Előzetes tájékozódás alapján a Számvizsgáló Bizottság tagjainak javasolja  

- ÁSOTTHALMI BEDŐ ALBERT ALAPÍTVÁNY képviseli Andrésiné Dr. Ambrus Ildikó asszony, 
- TILIA Kft. képviseli Dr. Ódor József úr, és 
- KISS FERENC ALAPÍTVÁNY AZ ERDÉSZETI OKTATÁSÉRT meghatalmazottként képviseli Zsadányi János. 

 
Megkérdezi jelen lévő ANDRÉSINÉ DR. AMBRUS ILDIKÓ asszonyt, DR. ÓDOR JÓZSEF urat és Zsadányi János urat, hogy 
a jelölést elfogadják-e. Ők válaszukban a jelölést elfogadják. 
RAISZ ÁRPÁD ismerteti HALÁPI NÁNDOR üzenetét, aki egyéb elfoglaltsága miatt nem tud a Közgyűlésen jelen 
lenni, de a jelölést a KISS FERENC ALAPÍTVÁNY AZ ERDÉSZETI OKTATÁSÉRT 
képviseletében/meghatalmazásában elfogadja, és esetleges megválasztása esetén a megízatással járó 
feladatok ellátását is vállalja. Ezt Zsadányi János úr megerősíti. 
CSIHA IMRE levezető elnök megkérdezi a jelen lévőket, hogy a megnevezett három jelöltön kívül mást kíván-e 
valaki jelölni? További jelölés nem érkezik. 
 
 9/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 10 igen 
szavazattal, ellenszavazat nélkül és 2 tartózkodás mellett elfogadták a Számvizsgáló Bizottságba az 
ÁSOTTHALMI BEDŐ ALBERT ALAPÍTVÁNY, a KISS FERENC ALAPÍTVÁNY AZ ERDÉSZETI OKTATÁSÉRT és a TILIA 
Kft. jelölését 
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10/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 10 igen 
szavazattal, ellenszavazat nélkül és 2 tartózkodás mellett megválasztották  a Számvizsgáló Bizottság tagjainak 
az ÁSOTTHALMI BEDŐ ALBERT ALAPÍTVÁNY-t, a KISS FERENC ALAPÍTVÁNY AZ ERDÉSZETI OKTATÁSÉRT és a 
TILIA Kft.-t.  
Andrésiné Dr. Ambrus Ildikó az ÁSOTTHALMI BEDŐ ALBERT ALAPÍTVÁNY nevében nyilatkozik, hogy a 
megbízatást elfogadja, és kijelöli önmagát – mint természetes személyt – a bizottsági tagi feladatok ellátására 
az alapítvány nevében.  
Zsadányi János a „KISS FERENC ALAPÍTVÁNY AZ ERDÉSZETI OKTATÁSÉRT” nevében nyilatkozik, hogy a 
megbízatást elfogadja, és megjelöli Halápi Nándort – mint természetes személyt – a bizottsági tagi feladatok 
ellátására az alapítvány nevében. 
Dr. Ódor József a TILIA Kft. nevében nyilatkozik, hogy a megbízatást elfogadja, és kijelöli önmagát – mint 
természetes személyt – a bizottsági tagi feladatok ellátására a Kft. nevében. 
Az érvényes megbízatáshoz mindhármuk szabályszerű írásbeli elfogadó nyilatkozata is szükséges. 
Megbízatásuk az Alapszabály szerint öt évre szól, azaz 2028.május 18-ig. 
 

6. Az Informatikai Szakbizottság vezetője – Tóth Rafael – jelezte, hogy Szakbizottságot 
a jövőben nem kívánja vezetni. Napirendi feladat a Szakbizottság jövőjéről, 
vezetéséről dönteni. 
 
DR. ÓDOR JÓZSEF: A Szakbizottságban valamikor pezsgő élet volt, és a működésére a jövőben is nagy szükség 
lenne, mivel az informatika meghatározza a mindennapi munkánkat. 
 
RAISZ ÁRPÁD: Javasolja, hogy a tagok a munkavállalóik (informatikusaik) közül keressenek és javasoljanak a 
szakbizottság élére agilis vezetőt. 
 

7. Pályázatok 
 
RAISZ ÁRPÁD ismerteti a benyújtott két pályázat tartalmát és a bírálati folyamat jelenlegi állását. Az ún. NEA 
pályázaton 350 ezer Ft-ot nyert az egyesület a diákok utaztatására az Erdőművelési és Környezetvédelmi 
Szakbizottság programjain való részvétel céljából. Ebből már 247 eFt-ot felhasználtunk a pusztavacsi szakmai 
napra történő utazásra, és a fennmaradó részt pedig a két iskolával egyeztetve költjük el az említett 
sándorfalvai szakmai programon való részvételre. 
 
Az Agrárminisztériumhoz a Kutatói Nap költségeinek fedezésére nyújtottunk be az egyesület 2,3 MFt-os 
támogatási igényt. A tegnapi napon kaptunk értesítést, hogy a pályázat a formai követelményeknek megfelelt 
és befogadták. Reméljük, hogy a pályázat pozitív elbírálásban részesül és így a hagyományos Kutatói Napot 
meg tudjuk rendezni a kívánt színvonalon. 

8. Iratselejtezés. 
RAISZ ÁRPÁD: a kiosztott iratselejtezési jegyzőkönyvön szereplő iratokat elhozta a közgyűlésre, azok 
megtekinthetőek, és kéri, hogy a közgyűlés járuljon hozzá azok leselejtezéséhez. 
 
CSIHA IMRE: Javasolja, hogy előzőleg készüljön Iratkezelési Szabályzat, és ennek elfogadása után történjen a 
selejtezés az elfogadott szabályzat alapján. 
 
11/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 11 igen 
szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodással megszavazza, hogy Raisz Árpád a következő közgyűlésre 
készítsen Iratkezelési Szabályzatot. 
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9. Tagdíj 
 
CSIHA IMRE: Kéri a közgyűlést, hogy fontolják meg a tagdíjak emelésének lehetőségét. 
JUHÁSZ LAJOS: A jelenlegi költségvetés nem indokolja a tagdíjak emelését. 
 
12/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, egyhangú 10 igen 
szavazattal, ellenszavazat nélkül és 2 tartózkodással elutasítja a tagdíjemelést. 
 

10.  Szabó Lajos felvételi kérelme (ő a „Muzsikál az Erdő” rendezvénysorozat 
szervezőjeként sokak számára ismert)  
 
RAISZ ÁRPÁD: Szabó Lajos úr e-mail útján kérte felvételét az egyesületbe mint természetes személy. 
CSIHA IMRE: Az egyesület programjain természetes személyek tagsági viszony nélkül is részt vehetnek 
(személyesen vagy online), és a honlapról a kiadványunk korlátozás nélkül elérhető. Az egyesületnek jelenleg 
két természetes személy a tagja, ugyanis Csiha Imre és Raisz Árpád nem vállalhattak tisztséget e nélkül. 
 
13/2023.(05.18.) Közgyűlési határozat: a szavazásra jogosultak, nyílt szavazással, 1 „igen” szavazattal,  8 
„nem” szavazattal és 3 tartózkodással elutasította Szabó Lajos felvételi kérelmét. 
 

11. Egyéb. 
CSIHA IMRE (LEVEZETŐ ELNÖK): Megköszönte mindenkinek a pontos érkezést, és a Közgyűlésen tanúsított aktív 
részvételt. Ezt követően a Közgyűlést lezárta. 

 

Karcag, 2023. május 18. 

 

 

…………………………………….   ……………………………………. 
                              Andrésiné Dr. Ambrus Ildikó    Andrési Dániel 
                                   jegyzőkönyv hitelesítő             jegyzőkönyv hitelesítő 
 

 
 
 

…………………………………….   ……………………………………. 
                                       Csiha Imre                             Raisz Árpád  
                                   levezető elnök                                                          jegyzőkönyv vezető 


